

SESAM**PROTOKOLL FRÅN SESAM RÅDSMÖTE 2014-05-13****Närvaro- och sändlista**

| Intressent | Närvarande | Protokoll |
|---------------------------------------|-------------------|------------------|
| Chalmers | | |
| <i>Håkan Enquist, ordf. SESAM råd</i> | X | X |
| Combitech | | |
| <i>NN</i> | - | - |
| FMV | | |
| <i>Michael Stolz</i> | X | X |
| <i>Ulf Wåhlén</i> | - | X |
| FOI | | |
| <i>Peter Litsegård</i> | - | X |
| Genicore | | |
| <i>Tomas Jonsson</i> | X | X |
| IBM Svenska AB | | |
| <i>Markus Engström</i> | X | X |
| Saab AB, Aeronautics | | |
| <i>Mats Ekman</i> | X | X |
| Saab AB, Dynamics | | |
| <i>Curt Merzell</i> | X | X |
| Saab AB, EDS | | |
| <i>Håkan Warston</i> | X | X |
| Saab AB, S&S | | |
| <i>Lars Gunnar Bäcklin</i> | X | X |
| Saab AB, SDS | | |
| <i>NN</i> | - | - |
| Saab Vricon Systems AB | | |
| <i>Claes Wadsten</i> | X | X |
| SESAM sekretariat | | |
| <i>Anna Kåsjö, Kåsjös Kontor</i> | X | X |

FÖRSLAG TILL DAGORDNING

1. Mötets öppnande
2. Val av ordf och sekr för mötet
3. Fastställande av dagordning
4. Föregående protokoll
5. Medlemskapsangelägenheter, hemsidan
6. Nya medlemmar
7. Planering inför höstseminariet, 18 nov
8. Övriga frågor

SESAM

PROTOKOLL FRÅN SESAM RÅDSMÖTE 2014-05-13

1. MÖTETS ÖPPNANDE

Håkan Enquist hälsade de närvarande välkomna och förklarade Rådsmötet öppnat.

2. VAL AV ORDF OCH SEKR FÖR MÖTET

Till ordf för mötet valdes Håkan Enquist och till sekr Anna Kåsjö.

3. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordningen fastställdes enligt utskickat förslag till dagordning. Det flyttade vårseminariet tas upp under pkt 7.

4. FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Föregående protokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna.

5. MEDLEMSKAPSANGELÄGENHETER , HEMSIDAN

Rådsmedlemmar saknas från Saab Security and Defence Solutions och Combitech.

Håkan E kontaktar Ciber för att efterhöra hur de vill engagera sig i SESAM.

Hemsidan har uppdaterats dåligt under året men kommer att uppdateras innan midsommar.

Kommittén, bestående av Tomas (smk), Michael, Håkan E och Claes, som ska ta fram en kommunikationsstrategi för SESAM, har ännu inte påbörjat arbetet.

Michael och Claes skall träffas på torsdag för att påbörja arbetet med att undersöka om SESAM kan/får arrangera seminarier som är säkerhetsklassade.

6. NYA MEDLEMMAR

Inga ansökningar har inkommit.

VU får i uppdrag att komma med förslag på hur vi kan få in/attrahera nya medlemmar.

7. PLANERING INFÖR HÖSTSEMINARIET 18 NOV

Michael har tidigare föreslagit att ämnet för höstseminariet skulle vara "Arkitektur", han har även förslag till program.

Frågan om vårseminariet skall flyttas till höstseminariets tid eller om det skall genomföras i slutet av aug/början på sept, diskuterades.

Beslöts att VU har ett web-möte den 19 maj kl 1530 för att besluta hur vi gör med seminarierna.

SESAM

PROTOKOLL FRÅN SESAM RÅDSMÖTE 2014-05-13

8. ÖVRIGA FRÅGOR

Ingemar Carlsson ville att Håkan E skulle ta upp följande:

Viss samverkan med AiS och speciellt Joakim Strandbergs Meetup-site/projekt.

Det är Joakim Strandberg (ny styrelseordf i AiS, arbetar hos Saab/Järfälla) som bl a organiserar de hittills mycket små men intressanta Ada Meetups <http://www.meetup.com/Ada-Stockholm/>. Det är dock ej bara Ada som avhandlas utan även annat intressant i programmerings/programvaruvärlden, ex hur man löser samma programvaruproblem i olika språk etc. Den här mötesformen verkar vara ett nytt sätt att kommunicera som tydligen finns på alla möjliga områden /ämnen.

Beslöts att Håkan E och Ingemar försöker träffa Joakim för att diskutera detta och kanske andra samarbetsfrågor mellan Sesam och AiS.